
 
 
Utlåtande över reviderat RAS för dvärgschnauzer 
 
 
 
Undertecknad har granskat klubbens förslag till RAS och den redovisade 
förankringen. 
 
 
Dokumentet är korrekt upplagt med informativa rubriker och tydligt 
formulerade mål och strategier. 
 
Ett omfattande faktamaterial som tolkats och analyserats noggrant ligger till 
grund för strategierna. 
 
Riktiga prioriteringar är gjorda och rekommendationerna till uppfödarna 
motiveras för god förståelse av de avelsregler som man enats om i klubben. 
 
Sedan tidigare RAS-versioner är utvärderingar gjorda och de åtgärder som 
föreslås motiveras väl. 
 
Till nästa version skulle en beskrivning av hur stora populationer det finns i 
andra länder och släktskapet med den svenska populationen vara intressant 
med tanke på att mycket importerat avelsmaterial används i Sverige. 
 
 
Klubben och rasen gratuleras till ett föredömligt RAS-dokument! 
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